



证书编号:

0054/H

发证日期: 2008-3-3

版本: 1

有效期至: 2011-3-2

## IECQ 有害物质过程管理体系 (HSPM) 认证证书

适用于 RoHS 指令要求及其它所识别的有害物质

IECQ 中国监督检查机构 (CEPREI) 确证

### 乐清市龙威电子有限公司

中国浙江省乐清市中心工业园区纬七路

已按照 IECQ 基本规则 IECQ-01 及 IECQ 程序规则 QC 001002-5 “IECQ 有害物质过程管理要求”规定的有害物质过程管理 (HSPM) 适用的组织批准要求, 建立并实施有害物质过程管理体系、程序及相关过程, 并符合 QC 080000 规范的要求。

覆盖的活动和过程包括

FPC/FFC 柔性扁平电缆连接器和 HDMI 连接器的生产与服务



发证机构:

中国电子元器件质量认证委员会国家监督检查机构  
(赛宝认证中心)

地址: 中国广东省广州市 1501 信箱 33 分箱

电话: +86-20-87236606

传真: +86-20-87236230

网址: www.ceprei.org

签字:

万举勇

主任

本证书的有效性必须经过持续的监督检查才能保持。

注: 本证书必须与批准文件共同使用才有效。批准及证书可以按照 IECQ 程序规则暂停或撤消。本证书仍属发证机构所有。

(\*)HSPM:有害物质过程管理。





Certificate No.

0054/H

Issued: Mar. 3, 2008

Revision: 1

Expiration: Mar. 3, 2011

**IECQ Certificate of Hazardous Substance Process Management System (HSPM)  
applicable to the European Directive 2002/95/EC("RoHS") requirements and other identified  
Hazardous Substances**

IECQ China Supervising Inspectorate (CEPREI) certifies that

**YUEQING CITY LONGWEI ELECTRONICS CO., LTD.**

Weiqi Road Center Industrial District, Yueqing City, Zhejiang China

Has developed and implemented Hazardous Substance Process Management, procedures and related processes in compliance with the applicable requirements for HSPM organization approval which is in accordance with the Basic Rules IECQ-01 and Rules of Process QC 001002-5 "IECQ Hazardous Substances Process Management" of the IEC Quality Assessment System for Electronic Components (IECQ), and with respect to the Specification QC 080000.

**For the following scope of activity**

The production and service of FPC/FFC gentle and flat even cable/ HDMI connector.



Issued by:

**IECQ China Supervising Inspectorate (CEPREI)  
(CEPREI Certification Body)**

P.O. 1501-33, Guangzhou, Guangdong, China

Tel: +86-20-87236606

Fax: +86-20-87236230

Website: [www.ceprei.org](http://www.ceprei.org)

Signature:

Wan Juyong

Director for Certification

The validity of this certificate is maintained through on-going surveillance inspections.

Note: this certificate is valid only in conjunction with the approval document(s). The approval and this certificate may be suspended or withdrawn in accordance with the Rules of Procedure of the IECQ. This certificate remains the property of the body which granted it.

(\*)HSPM: Hazardous Substances Process Management